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Protokół z XIX sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 28 stycznia 2021 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.13. W posiedzeniu wzięło udział 14 

radnych.  

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie 

budżetu Gminy Przewóz na 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XIX sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez Wójta Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 
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Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali zapytań i interpelacji.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 17 grudnia 2020 r. do 28 

stycznia 2021 r. 

Wójt przedstawił przygotowaną informację wraz ze stosownym komentarzem.  

Pkt 6. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do ceny 1 m3 wody dostarczanej i 1 

m3 ścieków odbieranych przez Gminę Przewóz. 

Projekt omówił Sekretarz.  

W związku z likwidacją ZGK utraciły moc taryfy opłat za wodę i ścieki. Należało 

więc podjąć nowe działania dla nowego dostawcy wody, czyli dla gminy Przewóz. Instytucja 

Wody Polskie ustaliła nowe taryfy dla gminy. Jednak, aby stawki opłat dla mieszkańców 

mogły pozostać na dotychczasowym poziomie należy przyjąć stawki zaproponowanych 

dopłat. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2021 r. 

Projekt omówiła pani Skarbnik.  

Wprowadzone zmiany dotyczyły przede wszystkim konieczności zwiększenia 

środków na budowę świetlicy w miejscowości Sanice bo okazało się, że zaplanowano ich 

zbyt mało. Należało również wygospodarować środki na wynagrodzenie dla  inspektora 

nadzoru budowlanego, który będzie czuwał nad remontem elewacji na budynku ośrodka 

zdrowia. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 7. Sprawy różne. 

Radna Angelika Hic zapytała jak wygląda realizacja jej zgłoszeń złożonych w roku 

ubiegłym, z których jedno dotyczyło dostawienia lamp oświetlenia ulicznego w Sanicach 

i Dobrzyniu, a drugie przycięcia gałęzi suchego drzewa w Sanicach w pobliżu posesji na ul. 

Woj. Pol. 3. 
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Wójt odpowiedział, że w nadchodzącym tygodniu jest umówiony na wizje w terenie 

z przedstawicielem firmy, która zajmie się przygotowaniem projektu na rozbudowę 

oświetlenia na terenie całej gminy.  

Natomiast w kwestii przeprowadzenia pielęgnacji drzewa w Sanicach to ZGK już raz 

wykonało prace, które były po stronie gminy, a Starostwo na wnioski odpisuje, że będą one 

realizowane na bieżąco lub nie odpisują w ogóle.  

Radna Monika Pankowska ponowiła zgłoszenie na dostawienie lampy oświetlenia 

ulicznego w Jamnie przy posesji nr 8 oraz odśnieżanie drogi przez całą tę miejscowość.  

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik zapytała kiedy zostanie rozwiązany problem 

z funkcjonowaniem kanalizacji w Piotrowie.  

Wójt odpowiedział, że przez cały czas trwają tam prace naprawcze, a awarie usuwane 

są na bieżąco. Wykonanie nowej kanalizacji jest na etapie planowania, ale to niestety wymaga 

czasu i należy uzbroić się w cierpliwość.  

Radna zapytała, czy gmina będzie starała się pozyskać środki w ramach wsparcia dla 

terenów popegeerowskich.  

Wójt odpowiedział, że wniosek zostanie złożony i jeśli przyznane zostaną środki to 

będą wykorzystane najprawdopodobniej na remont dróg gminnych lub remonty kanalizacji.  

Radny Jarosław Borkowski zasugerował, aby na bieżąco uaktualniać informacje 

w BIP.  

Radna Joanna Ostaszewska  zapytała w jaki sposób planuje się rozwiązać problem 

braku miejsc w przedszkolu w Przewozie.  

Wójt odpowiedział, że sprawa jest trudna, ale trwają rozmowy z sanepidem 

i Państwową Strażą Pożarną czy wyrażą zgodę na zaadoptowanie jednego z pomieszczeń na 

kolejną sale zajęć. Jeśli tak to zostanie przeprowadzony remont i zostanie utworzony kolejny 

oddział przedszkolny.  

Radny Grzegorz Stachera zgłosił, że zniknęła w Sanicach tablica z nazwą 

miejscowości. 

Wójt przedstawił plan inwestycji, jakie zaplanowane są do realizacji w najbliższych 

miesiącach. 

 Rozpoczęły się już prace przy budowie parkingu przy kościele i zakończenie tego 

zadania planuje się na koniec lutego. Budowa świetlicy w Sanicach planowo powinna być 

zakończona na koniec maja, remont elewacji na budynku ośrodka zdrowia także planowany 

jest do zakończenia z końcem maja. Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z skateparkiem 

planowana jest do zakończenia w miesiącu lipcu.  
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Podpisano już umowę z wykonawcą na budowę przydomowych oczyszczalni na 

terenie gminy. Prace rozpoczną się w marcu i w pierwszej kolejności powstaną oczyszczalnie 

drenażowe. Termin zakończenia prac wyznaczony jest na listopad bieżącego roku, 

ale wykonawca chciałby zakończyć realizację szybciej.  

Radny Marian Kutasiewicz zapytał czy przy budowie parkingu wzięto też pod uwagę 

przerobienie kanalizacji burzowej.  

Wójt odpowiedział, że wszelkie prace były uzgodnione z fachowcami na etapie 

planowania robót. Według tych osób kanalizacja burzowa jest sprawna i nie wymaga żadnych 

zmian na daną chwilę. 

Radny Adrian Przybyłek zapytał czy jeżeli wystąpi później konieczność poprawy tej 

kanalizacji to czy wtedy będzie zrywany cały parking.  

Wójt odpowiedział, że jeżeli wystąpiłaby taka ewentualność to na pewno nie będzie 

wymagało to rozbierania parkingu.  

Radny zapytał czy nie byłoby oszczędniej gdyby ten parking wykonali pracownicy 

ZGK.  

Wójt odpowiedział, że tak profesjonalnych prac pracownicy ZGK nie byliby w stanie 

wykonać. Poza tym nie ma na stanie odpowiedniego sprzętu.  

Radny zapytał też kiedy można spodziewać się zagospodarowywana działki 

w Dąbrowie Łużyckiej, która została przejęta od KOWR. Należałoby zacząć od jej 

uporządkowania bo jest tam składowana ziemia. 

Wójt odpowiedział,  że ziemia będzie zabrana i spożytkowana.  

Radny zapytał kiedy możliwe jest rozpoczęcie remontu elewacji na budynku remizy 

OSP w Dąbrowie Łużyckiej oraz remontu SUW.  

Wójt odpowiedział, że na daną chwilę trwają prace na SUW w Lipnej i jak tylko tam 

zostaną zakończone zadania to pracownicy przeniosą się do wykonywania prac w Dąbrowie 

Łużyckiej. 

Pkt 8. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 10.59.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  

      Bogusława Szlachetka 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 


